
 

P R O T O K Ó Ł  Nr  8.2012 

 

Posiedzenia  Komisji Bud Ŝetowo – Rolnej , Rozwoju 
Gospodarczego, Mienia Komunalnego, Planowania i Och rony 

Środowiska 
 

      odbytego w dniu   28 listopada 2012 roku 
 
w sali narad Urz ędu Gminy Ustka ul. Dunina 24 

 
 
 

Obecni na posiedzeniu: 
 

Przewodniczący Komisji 

 

1. WACŁAW LASKOWSKI   -  /-/ 
 

Zastępca Przewodniczącego 

 

2.  JERZY  MOCH         -  /-/ 
 

Członkowie: 

3. DANUTA KALETA     -  /-/  
 

4. HALINA  LEMPEK    -  /-/ 
 

5. JÓZEF PACHOLAK     - nieobecny 
 

 

 
  Sprawdzono 

  Sporządziła : 
                                                                 pod względem merytorycznym  

            28-11-2012 /-/   .                                                             ( prowadzący obrady ) 
                 (data i podpis) 

  /-/ 
                      28-11-2012 
                      (   data ) 
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Porządek posiedzenia Komisji BudŜetowo - Rolnej … Nr 8.2012 z dnia 
28 listopada 2012 – godz. 10 00  
 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
2. Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady Rady w dniu 30 

listopada 2012 roku. 
3. Opinia w sprawie projektu uchwały budŜetowej na 2013 rok. 
4. Sprawozdanie z działalności Komisji.  
5. Sprawy bieŜące i wolne wnioski 

 
 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Wacław Laskowski – 
Przewodniczący Komisji udział wzięli członkowie Komisji wg listy 
obecności stanowiącej stronę pierwszą niniejszego protokołu, Pani Anna 
Sobczuk – Jodłowska – Wójt, Pani Beta Pietrzyk – Sekretarz Gminy, Pani 
Jadwiga Dic – Skarbnik Gminy, Pan Bogdan śabiński – Przewodniczący 
Rady Gminy. 
Przewodniczący Komisji Wacław Laskowski o godzinie 1000 otworzył 
posiedzenie Komisji i po powitaniu członków Komisji i gości oświadczył, iŜ 
zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 5 radnych, co 
wobec składu Komisji wynoszącego 5 radnych stanowi kworum do 
podejmowania prawomocnych decyzji. 
 
 
 
Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego protokołu. 

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w porządek obrad:  
 
 
 

Głosowało  -  5 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła w/w porządek 
obrad. 
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Ad. 1.  Przyj ęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 
 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie: 
 

 
 
Protokół Nr 7.2012 z dnia 24 pa ździernika 2012 roku  

 
 
 

Głosowało  -  5 
 
 
Za   -  5 
Przeciw  -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie przyjęła Protokół Nr 7.2012          
z dnia 24 października 2012 roku bez uwag. 

 
 
 

Ad. 2.  Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady Rady                    
w dniu 30 listopada 2012 roku.  

 
  
 
� projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zb iorowe 

zaopatrzenie w wod ę i zbiorowe odprowadzanie ścieków,  
 
 
 
Piotr Mazur Prezes ZUW Słupsk 
-  o 2,7% nastąpił wzrost stawek, czyli o wskaźnik wzrostu cen towarów                
i usług. Proponujemy podnieść stawki o planowany wzrost cen, o którym 
wiemy. Szukaliśmy zmniejszenia kosztów i jesteśmy się w grupie, by za energię 
płacić racjonalnie. Ponadto staramy się, by była racjonalność pracy 
eksploatacyjnej i naprawczej. Stąd awarie były usuwane moŜe  
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wolniej, ale za to bardziej skuteczniej. Były problemy w Grabnie, na Osiedlu 
Przewłoka, które jest na gruncie mniej stabilnym. Udało nam się wynegocjować 
jedną stawkę dla obu kierunków. Wcześniejsze porozumienie zawierało zapis, 
Ŝe do czasu, gdy nie będzie rurociągu będą stawki taryfowe. Dzięki 
zaangaŜowaniu Pani Wójt porozumienie zostało aneksowane i do końca 2013 
roku będziemy mieli jednolitą stawkę hurtową umowną. Stawka została 
zmniejszona i ujednolicona. 

 
 

 
Radna Danuta Kaleta 
- dlaczego Państwo nie stosuje zawyŜonych stawek w stosunku do innych gmin 
ościennych, tylko do naszej gminy? My płacimy za ścieki 8,26 zł,  a inni 5,03 zł. 
Wszystkie gminy ościenne nie zastosowały takiego zróŜnicowana dla 
przedsiębiorców. Moim zdaniem jest to niedozwolone. Ja byłam w nadzorze 
Wojewody i na pewno zaskarŜę, jeŜeli przejdzie ta uchwała. Tylko na ścieki 
przemysłowe moŜe być zróŜnicowana stawka. MoŜe dlatego, Ŝe Pani Wójt jest 
w Radzie Nadzorczej musimy płacić tak drogo za ścieki, za wodę – dlaczego tak 
jest?  
 
 
 
/*/  
- od 2007 roku zawsze był taki podział, który wynika z sezonowości                   
i ruchu turystycznego w gminie. 
 
 
 
Radna Danuta Kaleta 
- miasto Ustka ma większą sezonowość niŜ my.  
 
 
 
/*/  
- moŜe to pytanie naleŜy skierować do miasta Ustka, dlaczego nie wprowadzono 
takiej sezonowości. 
 
 
 
Radna Danuta Kaleta 
- miasto ma niŜsze stawki i nie róŜnicuje dla przedsiębiorców. W mieście hotel 
w pobliŜu morza płaci mniejsze koszty niŜ pensjonat, który jest na Przewłoce. 
Ludzie pytają dlaczego tak jest. 
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Piotr Mazur Prezes ZUW Słupsk  
- wniosek ten opiera się o koszty. JeŜeli przedsiębiorstwo jest zwarte ma nieduŜą 
przestrzeń i na krótkim odcinku ma duŜą liczbę odbiorców, to koszt 
jednostkowy 1 m mediów (woda, ścieki, energia) moŜe być tańszy  w stosunku 
do takich obszarów, gdzie jest duŜe rozproszenie.  
 
 
 
Radna Danuta Kaleta 
- Panie Prezesie, Pan mówi o swoich kosztach. Czy Pan zna ustawę                            
o gospodarce wodnej, w której mówi się tylko i wyłącznie o ściekach, które 
potrzebują dodatkowej obróbki. 
 
 
 
Piotr Mazur Prezes ZUW Słupsk  
- ustawa mówi o tym, Ŝe wniosek taryfowy składa się dla konkretnych grup 
taryfowych i tak został przygotowany nasz wniosek. Ustawa nie mówi, Ŝe 
wszędzie musi być jednakowa stawka. Proszę sobie przeczytać ustawę                       
o zaopatrzeniu wody, w której mówi się o strukturze kosztów.  
 
 
 
Radna Danuta Kaleta 
- ja przeczytałam ustawę. Mamy informację, o stawkach w gminach ościennych. 
Nie moŜe tak być, Ŝe w naszej gminie dla przedsiębiorców jest najwyŜsza 
stawka. Będę wnosiła, by nasi przedsiębiorcy nie byli pokrzywdzeni. Na 
Osiedlu Przewłoka jest pensjonat prowadzący działalność, który musi płacić za 
ścieki – 8,26, a hotel nad morzem  w mieście Ustka - 5,03. Stawiam pytanie - 
czy Państwo widzicie moŜliwość, by stawka dla przedsiębiorców i osób 
indywidualnych była taka sama?  
 
 
 
Piotr Mazur Prezes ZUW Słupsk  
- jeŜeli wolą Rady będzie, by na terenie gminy była jedna stawka, to na przyszły 
rok jesteśmy w stanie przygotować taki wniosek. Jednak trzeba mieć 
świadomość, Ŝe ta stawka wzrośnie dla osób indywidualnych.                                     
U przedsiębiorców, koszty się zmniejszą, a u osób indywidualnych wzrosną. 
Taka decyzja jest o charakterze politycznym, a nie ekonomicznym.  
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Radna Danuta Kaleta 
- w poprzednich latach my jako Rada podnieśliśmy stawkę o 20 % nie mając 
bilansu . 
 
 
 
Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji  
- w tym momencie przerywam dyskusję, poniewaŜ toczy się w pewnym 
„nieładzie organizacyjnym”. Miały być zadawane pytania i udzielana 
odpowiedź. Pani radna proszę pytać , a Pan Prezes odpowie. 
 
 
 
Radna Danuta Kaleta 
- proszę o zaprotokołowanie – czy Państwo zmienicie stawkę dla 
przedsiębiorców w związku z tym, Ŝe inne gminy takiej stawki nie posiadają. 
Posiada tylko gmina Ustka.  
 
 
 
 
Piotr Mazur Prezes ZUW Słupsk  
- jeŜeli będzie wola Państwa, Ŝeby ustalić jedną stawkę na terenie gminy, to 
oczywiście taką stawkę moŜemy przedłoŜyć w przyszłym roku. W tym roku jest 
to niemoŜliwe, poniewaŜ termin złoŜenia wniosku jest na 70 dni przed 
planowanym wejściem w Ŝycie, które jest od 1 stycznia. Wniosek jest juŜ                 
w procedurze i dzisiaj nie moŜemy tego przeliczyć inaczej. W 2011 roku 
prowadziliśmy działalność na obszarze 6 gmin i dochód jaki został 
wypracowany, został wypracowany na przestrzeni całego przedsiębiorstwa,                
w tym równieŜ w dziale wykonawstwo. Wobec czego nie moŜna powiedzieć, Ŝe 
na terenie gminy Ustka powstał zysk, a na pozostałych gminach były same 
straty. Radna mówi o wyniku ogólnym. Natomiast bilans samej gminy Ustka 
przedstawia się zupełnie inaczej,  o czym rozmawialiśmy teŜ w poprzednim 
roku. Takie informacje nie mogą padać publicznie, gdyŜ powstaje zakłamany 
obraz. Przyjęliśmy tylko wzrost inflacyjny i zaproponowaliśmy dwie grupy 
taryfowe jak było roku ubiegłym. Składając wniosek w roku ubiegłym, decyzja 
Państwa była taka, aŜeby w kolejnych latach stawkę zróŜnicować, czyli nie jest 
to wola wyłącznie nasza. 
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Anna Sobczuk-Jodłowska Wójt Gminy 
- przypomnę, Ŝe przyświeca nam jeden cel przedsiębiorca, który prowadzi 
działalność gospodarczą w rozumieniu ustawy moŜe pewne koszty odliczyć. 
JeŜeli jest podatnikiem VAT, to moŜe sobie odliczyć 23 %. Ponadto jest 
moŜliwość uwzględnienia w księdze rachunkowej jako koszt. Natomiast 
„zwykli” mieszkańcy ponoszą koszty utrzymania sieci np. jeŜeli ja wynajmuję 
pokoje, to kalkuluję stawkę dla turysty, a turysta mi płaci. Natomiast „zwykły” 
mieszkaniec, który nie prowadzi turystyki płaci za wszystkich, którzy prowadzą 
działalność turystyczną.  
 
 
 
Radna Danuta Kaleta 
- taka sama woda i takie same ścieki odprowadzane są od mieszkańca i od 
przedsiębiorcy. Panie Przewodniczący zamknijmy tą dyskusję.  
 
 
 
Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji  
- reasumując dyskusję naleŜy stwierdzić, Ŝe zaproponowane stawki przez ZUW 
uwzględniają wzrost o procent inflacji. Rok temu zatwierdziliśmy stawki, 
twierdząc, Ŝe są one wyliczone w sposób prawidłowy i właściwy, faktycznie 
uwzględniający procentowy wzrost zdecydowanie większy niŜ zaproponowane 
w tym roku. UwaŜam, Ŝe nie powinniśmy mieć Ŝadnych uwag co do tego, co 
zostało przedstawione. W mojej ocenie, za kilka lat będziemy naliczać 
amortyzację oczyszczalni ścieków w Rowach, to koszt stawek wzrośnie nam            
o kolejne procenty. 
 
 
 
Radna Danuta Kaleta 
- Panie Przewodniczący dlaczego mają nam naliczać amortyzację? 
 
 
 
Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji  
- Pani radna, proszę zapoznać się z pojęciem amortyzacja i wówczas zrozumie 
Pani, czyj to jest koszt. Jak najbardziej będzie to doliczone do stawki 
przedstawionej przez ZUW, bądź będziemy dokładali z budŜetu gminy 
dodatkowe pieniądze, które tak, czy inaczej będą z kieszeni podatników.                      
W związku z tym, iŜ nie widzę dalszych głosów stawiam wniosek o pozytywne 
zaopiniowanie przedłoŜonych stawek w projekcie uchwały. 
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Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 
głosowanie w/w projekt uchwały. 
 
 
 
Głosowało  -  5 
 
Za   -  4 
Przeciw  -  1 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja większością głosów zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały. 
 
 
 
 
Piotr Mazur Prezes ZUW Słupsk  
- odniosę się do wcześniejszej wypowiedzi radnej. Oczywiście moŜna uchwałę 
zaskarŜyć. Wojewoda będzie oceniał uchwałę pod względem prawnym                        
i w przypadku nie zatwierdzenia tych taryf wystąpi luka 2,7 %. Wówczas 
Zakład wystąpi do gminy o dopłatę na tę wartość, gdyŜ są określone koszty.               
W związku z powyŜszym prosiłbym o rozwagę   i zadanie sobie pytania: czy jest 
to celowe i co tak naprawdę ma to dać? Doi naszej firmy nie wpływają uwagi od 
przedsiębiorców, co do wysokości stawki. Natomiast mieszkańcy indywidualni 
chwalą sobie to, Ŝe płacą taką stawkę, a   nie wyŜszą.  
 
 
 
Radna Danuta Kaleta 
- ci co płacą niŜszą stawkę z innych gmin, to na pewno chwalą. Panie Prezesie, 
my mamy najwyŜszą stawkę o 30 % wyŜszą niŜ w innych gminach. MoŜe 
niektórzy z tamtych gmin chwalą, ale u nas nie chwalą. Chciałabym zapytać              
o koszt amortyzacji. Rozumiem, Ŝe oczyszczalnia ścieków jest własnością 
gminy Ustka.  
 
 
 
Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji  
- Pani radna temat, który Pani porusza nie dotyczy projektu uchwały, który 
zaopiniowaliśmy. Zamykam dyskusję w tym temacie. Będą wolne wnioski  
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informacje i wówczas proszę pytać. Ja prowadzę obrady, a nie Pani. Zamykam 
dyskusję. Nie chciałbym abyśmy przechodzili do formy prawnej i róŜnego 
rodzaju zachowań.  
 
 
 
Radny Jerzy Moch 
- proszę Pana Prezesa o zainteresowanie się przepompownią                               
w Machowinie. Notorycznie wyłącza się pompa i brak jest wody. 
 
 
 
Przewodniczący Komisji podziękował przedstawicielom ZUW za wyjaśnienia            
i dyskusję, a następnie przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 
 
 
 
 
� projekt uchwały w sprawie zmian w bud Ŝecie gminy Ustka na 
2012 rok,  
 
 
 
 
Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 
- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  
 
 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 
głosowanie w/w projekt uchwały, 
 
 
 
Głosowało  -  5 
 
Za   -  5 
Przeciw  -  0 
Wstrzymało się -  0 
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W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 
projekt uchwały. 
 
 
 
 
� projekt uchwały w sprawie przyj ęcia „Programu współpracy 
Gminy Ustka na lata 2013 z organizacjami pozarz ądowymi oraz 
innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 usta wy                            
o działalno ści po Ŝytku publicznego i o wolontariacie,  
 
 
 
 
Anna Sobczuk-Jodłowska Wójt Gminy 
- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 
głosowanie w/w projekt uchwały, 
 
 
 
Głosowało  -  5 
 
Za   -  5 
Przeciw  -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 
projekt uchwały. 
 
 
 
 
� projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXII.26 0.2012 
Rady Gminy Ustka z dnia 26 pa ździernika 2012 roku w sprawie 
ustalenia zasad usytuowania na terenie Gminy Ustka miejsc 
sprzeda Ŝy i podawania napojów alkoholowych oraz wprowadzeni a 
stałego zakazu ich sprzeda Ŝy, podawania  i spo Ŝywania,  
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 
głosowanie w/w projekt uchwały, 
 
 
 
Głosowało  -  5 
 
Za   -  5 
Przeciw  -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 
projekt uchwały. 
 
 
 
 
� projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI.241 .2012 
Rady Gminy Ustka z dnia 28 wrze śnia 2012 roku w sprawie zmiany 
Uchwały Nr XXVIII/329/2009 Rady Gminy Ustka z dnia 23 czerwca 
2009 roku w sprawie szczegółowych warunków przyznaw ania                
i odpłatno ści za usługi opieku ńcze i specjalistyczne usługi 
opieku ńcze oraz w sprawie uchylenia Uchwały Nr XXII.261.20 12 
Rady Gminy Ustka z dnia 26 pa ździernika 2012 roku w sprawie 
zmiany Uchwały Nr XXI.241.2012 Rady Gminy Ustka z d nia 28 
września 2012 roku w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVIII/32 9/2009 
Rady Gminy Ustka z dnia 23 czerwca 2009 roku  
w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odp łatno ści za 
usługi opieku ńcze i specjalistyczne usługi opieku ńcze  
 
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
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Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał 
pod głosowanie w/w projekt uchwały , 
 
 
Głosowało  -  5 
 
Za   -  5 
Przeciw  -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 
projekt uchwały. 
 
 
 
 
� projekt uchwały w sprawie  uchylenia uchwały o odbieraniu 
odpadów komunalnych od wła ścicieli nieruchomo ści, na których 
nie zamieszkuj ą mieszka ńcy, a powstaj ą odpady komunalne,  
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 
głosowanie w/w projekt uchwały, 
 
 
 
Głosowało  -  5 
 
Za   -  5 
Przeciw  -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 
projekt uchwały. 
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� projekt uchwały w sprawie terminu, cz ęstotliwo ści oraz trybu 
uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komuna lnymi,  
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- projekt uchwały zostanie wprowadzony pod obrady Rady. Po kompleksowym 
opracowaniu uchwał okazało się, Ŝe juŜ podjęta uchwała była niespójna                      
z deklaracją o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami. Został 
uszczegółowiony § 2. Uchwała jest dostosowaniem zapisów do opracowanej 
deklaracji. W związku z powyŜszym niezbędnym jest podjęcie takiej uchwały. 
 
 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 
głosowanie w/w projekt uchwały, 
 
 
Głosowało  -  5 
 
Za   -  5 
Przeciw  -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 
projekt uchwały. 
 
 
 
 
� projekt uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czy stości               
i porz ądku na terenie Gminy Ustka,  
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- na stronie 5 regulaminu jest autopoprawka w pierwszym wersie – po wyrazach 
„pojemników z metalu” dopisuje się „lub z tworzywa sztucznego”. Następnie 
Pani Wójt omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. Ponadto 
wyjaśniła, iŜ regulamin ma zastosowanie do wszystkich tj. nie tylko do samych 
mieszkańców, ale równieŜ do tych, którzy prowadzą działalność gospodarczą                 
i zakłady „przemysłowe”. 
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Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- w regulaminie określone są cztery kolory pojemników. Jaka będzie odpłatność 
za te pojemniki?  
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- wszystko będzie zaleŜało od tego, jaką kwotę da nam przedsiębiorca.             
W specyfikacji ujmiemy zapis o moŜliwości wydzierŜawienia pojemników. Na 
dzień dzisiejszy trudno jest mi powiedzieć jakie będzie zapotrzebowanie 
mieszkańców na dzierŜawę pojemników, a w jakiej ilości mieszkańcy zaopatrzą 
się we własnym zakresie. Jest kwestia „widełek cenowych”, jakie poda 
przedsiębiorstwo, które przystąpi do przetargu.  
 
 
 
Radny Jerzy Moch 
- z czego wynikają podane kolory pojemników? 
 
 
 
Dagmara Aleksandrowicz Kierownik referatu ds. geodezji, gospodarki 
przestrzennej, budownictwa i ochrony środowiska  
- kolory wynikają z ustawy o odpadach. Tonie jest nasz wymysł. 
 
 
 
 
Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał 
pod głosowanie w/w projekt uchwały, 
 
 
 
Głosowało  -  5 
 
Za   -  5 
Przeciw  -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 
projekt uchwały. 
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� projekt uchwały w sprawie metody ustalenia opłaty z a 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej 
opłaty na terenie Gminy Ustka;  
 
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- macie Państwo dwa projekty uchwał. Jeden dotyczy wyliczenia stawki opłaty 
od ilości zuŜytej wody z danej nieruchomości, a drugi od liczby mieszkańców 
zamieszkujących daną nieruchomość. Następnie Pani Wójt omówiła projekty 
uchwał porównując wyliczenia stawek obu metod. Zapowiadałam na 
poprzednich Komisjach, Ŝe stawka moŜe ulec zmniejszeniu, gdy otrzymamy 
rozgraniczenie na odbiór odpadów  z podziałem na mieszkańców i na osoby 
prowadzące działalność gospodarczą (firmy). Do ostatniej chwili toczyliśmy 
rozmowy z przedsiębiorstwem, które podawało nam wartości na podstawie, 
których wyliczaliśmy stawkę po rozgraniczeniu. W konsekwencji stawki uległy 
zmniejszeniu § 2 otrzymuje brzmienie: 
1. Ustala się stawkę opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi,               
o której mowa w § 1 w wysokości 6,05 zł miesięcznie za 1 m3  zuŜytej wody. 
2. Ustala się niŜszą stawkę opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 
jeŜeli odpady komunalne są zbierane i odbierane w sposób selektywny,                       
w wysokości 3,56 zł miesięcznie za 1 m3 zuŜytej wody. 
Poprzednie Komisje zaopiniowały pozytywnie metodę wyliczenia stawki opłaty 
od ilości zuŜytej wody z danej nieruchomości, 
 
 
 
Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- w przeliczeniu na rodzinę 4-osobową to 50 zł miesięcznie. Pani Wójt, czy nie 
jest to duŜa kwota? Czy nie powinniśmy iść w kierunku zmniejszenia tej kwoty? 
50 zł to wysoka kwota i bardzo obciąŜająca budŜet wielu mieszkańców. Czy nie 
moŜna byłoby zejść na niŜsze stawki. 
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- ja uwaŜam, Ŝe nie ma podstaw do podawania Ŝadnych propozycji, poniewaŜ 
metoda „za wodę” daje nam korzystniejsze stawki. Macie Państwo dwie 
uchwały - od zuŜycia wody i od osoby. JeŜeli ja zuŜyję wody np. 2 m3 , to za 
segregowane odpady zapłacę 7 zł. Natomiast jeŜeli zuŜyję więcej np. 10 m3 

wody, to zapłacę 35 zł. Macie Państwo do wyboru 2 metody tj. od zuŜytej wody 
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lub od osoby. Gdyby stawki obu metod były porównywalne to poszłabym                
w konsultacje społeczne. W przypadku, gdy mam metodę ze stawkami duŜo 
korzystniejszymi, to    w tym momencie uwaŜam konsultacje za zbędne.  
 
 
 
Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- Pani Wójt jestem przekonany, Ŝe w stosunku do tematu moŜna było się 
konsultować, ale nie musiało. Czy ilość zuŜytej wody jest to współczynnik 
gwarantujący produkcję śmieci. Czy nie moŜna by było przyjąć przelicznik 
stałej opłaty. My nie będziemy produkować więcej śmieci niŜ do tej pory 
produkujemy. Ja nie mówię, Ŝe jest to przelicznik najbardziej miarodajny. Czy 
do pewnego pułapu nie ograniczyć ilość zuŜytej wody.  
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  
- ustawa mówi nie o ilości wyprodukowanych faktycznie śmieci                               
w gospodarstwie, a o przyjęciu jednej z czterech metod. Pierwsza metoda jest od 
liczby mieszkańców zamieszkujących daną nieruchomość. Druga – od ilości 
zuŜytej wody w danej miejscowości. Trzecia – od pow. lokalu mieszkalnego. 
Czwarta – od gospodarstwa domowego. Analizując wszystkie zalety i wady 
kaŜdej z tych metod , wybraliśmy dwie naszym zdaniem pasujące do charakteru 
naszej gminy i broniące jej interesów. KaŜda z metod ma wady.  
 
 
 
Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- czy pozyskane środki z tego tytułu zabezpieczą potrzeby „śmieciowe”. Co 
zrobimy, jeŜeli okaŜe się, Ŝe środki będą większe, czy będą stanowiły dochód 
gminy? Co rok środki z wnoszonych opłat przez mieszkańców powinny być 
rozliczone i nie powinny być zyskiem gminy. Powinny być przeznaczone na 
prowadzenie gospodarki śmieciowej. 
 
 
 
Dagmara Aleksandrowicz Kierownik referatu ds. geodezji, gospodarki 
przestrzennej, budownictwa i ochrony środowiska  
- ustawodawca przewidział, Ŝe środki nie są dochodem gminy na zasadzie, Ŝe 
gmina na tym zarabia. Wyliczona stawka ma stanowić dokładnie to , co wydamy 
w tym zakresie. 
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Anna Sobczuk-Jodłowska Wójt Gminy 
- jeŜeli wydamy mniej, to o tę kwotę będziemy mogli obniŜyć stawkę na kolejny 
rok. Gorzej będzie, jeŜeli okaŜe się, Ŝe pieniędzy jest za mało  i trzeba będzie 
dopłacić z budŜetu gminy. Na teraz nie wiemy, czy znajdzie się 
przedsiębiorstwo, które zrobi nam za taniej i za ile.  
 
 
 
Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji  
- w mojej ocenie, patrząc tylko i wyłącznie przez pryzmat mojej rodziny 
korzystniejszą metodą byłaby metoda od osoby. Natomiast biorąc pod uwagę 
charakter gminy i turystykę, z którą mamy do czynienia, wydaje się za zasadne 
metoda „od ilości zuŜytej wody”, gdyŜ łatwiej będzie kontrolować ruch 
turystyczny i ściągać z tego tytułu opłaty.  
 
 
 
Anna Sobczuk-Jodłowska Wójt Gminy 
- największym bólem będzie to, Ŝe wszystko spalano w tradycyjnych piecach                
i twierdzono, Ŝe śmieci nie ma, a teraz trzeba będzie zapłacić. Stwierdzenia 
ludzi, Ŝe ja nie mam śmieci, gdyŜ szkło i plastiki wyniesione do pojemników 
gminnych, a cała reszta spalona.  
 
 
 
Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji  
- Pani Wójt jest zapis, Ŝe ideą ustawy śmieciowej jest podniesienie poziomu 
mieszkańców odnośnie selekcji itd. Jest równieŜ przeniesienie kosztu 
bezpośredniego na mieszkańców. W uchwale budŜetowej na przyszły rok nie 
znalazłem z tego tytułu róŜnic w koszcie gminy. Za pół roku wchodzi w Ŝycie 
ustawa, a nie ma skutków w budŜecie. 
 
 
 
Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 
- w informacji jest zapisane, Ŝe w uchwalonym budŜecie będziemy  w stanie 
przeliczyć po stronie dochodów, jakie będą wpływy z tego tytułu i zaplanować 
po stronie wydatków. Nie ma skutków w budŜecie, gdyŜ nie było uchwalonych 
stawek. 
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Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji  
- jakie rozwiązania proponowane są w mieście Ustka?  
 
 
 
Dagmara Aleksandrowicz Kierownik referatu ds. geodezji, gospodarki 
przestrzennej, budownictwa i ochrony środowiska  
- wyliczenia stawek proponowane są od ilości zuŜytej wody. 
 
 
 
Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji  
- koszt odbioru śmieci dalej będzie musiał być zbiorczy, gdyŜ na osiedlach 
mieszkaniowych nie ma technicznych moŜliwości. 
 
 
 
Dagmara Aleksandrowicz Kierownik referatu ds. geodezji, gospodarki 
przestrzennej, budownictwa i ochrony środowiska  
- Pani kierownik przedstawiła symulację kosztów w gminach ościennych. My 
przyjęliśmy, Ŝe nasi mieszkańcy zuŜywają 3 m3 wody na osobę,   a miasto Ustka 
przyjęło, Ŝe 6 m3 na osobę.  
 
 
 
Anna Sobczuk - Jodłowska Wójt Gminy 
- jeŜeli ktoś prowadzi wynajem do 5 pokoi i nie ma zarejestrowanej działalności 
gospodarczej, to taka osoba jest mieszkańcem i cała reszta będzie płaciła za 
niego. 
 
 
 
Radna Danuta Kaleta 
- nie, jeŜeli odbieramy dwa pojemniki śmieci mieszanych w ciągu miesiąca, to 
koszt jest 50 zł. Natomiast jeŜeli będzie odbiór większej ilości pojemników to 
koszt będzie większy. 
 
 
 
Anna Sobczuk-Jodłowska Wójt Gminy 
- jeszcze raz podkreślam, Ŝe na dzień dzisiejszy ustawa nie przewiduje 
uczciwego podejścia do Polaka i zapłaty za m3 faktycznie wyprodukowanych  
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śmieci. Ja nie potrafię powiedzieć, czy Sejm nie przedłuŜy wejścia w Ŝycie 
ustawy, czy jej nie zmieni. Ja jestem pewna obaw, czy znajdzie się 
przedsiębiorca i stanie do przetargu. 
 
 
 
Radna Danuta Kaleta 
- nie moŜe być tak, Ŝe mieszkańcy mają płacić 100 % więcej, ani od zuŜycia 
wody – 300 % więcej. UwaŜam, Ŝe ustawodawca ograniczył działalność 
gospodarczą, Ŝe ma być tylko jeden odbiorca. Obecnie jest trzech odbiorców. To 
jakby ogranicza działalność gospodarczą i stawkę. JeŜeli jest trzech 
przedsiębiorców, którzy obsługują gminę, jak było do tej pory była stawka 
konkurencyjna. Nie moŜe być tak, Ŝe inflacja jest 5%, a stawka za śmieci 
wzrasta nam 100%, albo o 300 %. Dlatego złoŜyłam ten protest. Na pewno 
ukaŜe się artykuł na ten temat w Głosie Pomorza. Zasady liczenia były takie 
same w mieście , jak w gminie Ustka. 
 
 
 
Dagmara Aleksandrowicz Kierownik referatu ds. geodezji, gospodarki 
przestrzennej, budownictwa i ochrony środowiska  
- gdybyśmy zrobili tak jak miasto Ustka, to wychodzimy na stawkę 3,74 zł, a nie 
3,56 zł. Miasto podzieliło wszystkie koszty przez ilość zuŜytej wody. Natomiast 
my podzieliśmy koszty przez ilość miesięcy, ilość mieszkańców i przez 3m3                     

i wyszła stawka 3,56 zł.  
 
 
 
Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- ja przyjmuję do wiadomości pismo w sprawie protestu złoŜone do mnie            
i Rady Gminy. Mój propozycja dotycząca przebiegu Sesji jest taka - jeŜeli radna 
chce, uskutecznić protest, to moŜe zgłosić wniosek na Sesji o wycofanie 
projektu uchwały z porządku obrad. Rada będzie głosować zgłoszony wniosek. 
Natomiast na dzień dzisiejszy, nie przewiduję Ŝadnych zmian w porządku obrad, 
gdyŜ ja nie mam uprawnień do wycofania złoŜonego projektu uchwały. 
Proponowany porządek obrad został przygotowany w uzgodnieniu z Panią Wójt 
i osobiście nie przewiduję Ŝadnych zmian.  
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Anna Sobczuk - Jodłowska Wójt Gminy 
- na dzień dzisiejszy stawka, którą radni przyjmą, bez względu na metodę „od 
wody”, czy „od mieszkańca”, to i tak nie jest wiarygodna i będzie  w przyszłości 
podlegała zmianie. Przyjmując stawkę, chcemy mieć dane – jakie kwoty przyjąć 
do budŜetu po stronie dochodów i wydatków, by na tej podstawie ogłosić 
przetarg. Natomiast, co nam przetarg pokaŜe, czy nie przyjdzie przedsiębiorca , 
który powie, Ŝe chce np. 10 zł za m3 od mieszkańca – tego teŜ nie potrafimy 
powiedzieć. Wszystko jest niewiadomą.  
 
 
 
Dagmara Aleksandrowicz Kierownik referatu ds. geodezji, gospodarki 
przestrzennej, budownictwa i ochrony środowiska  
- na Komisji miasto określiło, Ŝe wyliczona stawka jest na pół roku, by od 
czegoś wyjść. Nie jest powiedziane, Ŝe podniosą stawkę na 6 zł tak jak mają 
okoliczne gminy. 
 
 
 
Radna Danuta Kaleta 
- Panie Przewodniczący ja wnioskuję o wycofanie tego projektu uchwały                  
i przeniesienia jej na miesiąc grudzień. 
 
 
 
 
Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji  
- Pani radna Komisja nie jest władna, by taki wniosek przyjąć. Tak jak Pan 
Przewodniczący mówił, wycofanie projektu uchwały moŜe nastąpić decyzją 
Rady. 
 
 
 
Dagmara Aleksandrowicz Kierownik referatu ds. geodezji, gospodarki 
przestrzennej, budownictwa i ochrony środowiska  
- przyjęte stawki w poszczególnych gminach to : 
> Smołdzino – metoda „od osoby” 
- 12,50 zł – selektywne  i 15,80 zł - nieselektywne  
>  Wejherowo -metoda „od gospodarstwa domowego” 
- 64 zł – selektywne  i  88 zł – nieselektywne 
> Szczecinek -metoda „od osoby” 
- 14 zł- selektywne  i   21 zł - nieselektywne 
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Anna Sobczuk - Jodłowska Wójt Gminy 
- jest kwestia wyliczeń. Nie moŜemy fałszować wyliczeń, bo na tej podstawie 
będziemy oceniani przez nadzór Wojewody, który będzie chciał mieć podstawę 
wyliczenia. Ponadto uchwała będzie badana przez RIO. Mamy obowiązek 
podjęcia uchwał. 
 
 
 
Radny Jerzy Moch 
- przyjmujemy coś, do czego w ogóle nie jesteśmy przygotowani. Nawet Rząd 
nie dał nam wytycznych. UwaŜam, Ŝe naleŜy przyjąć zaproponowane stawki, 
poniewaŜ moŜna je obniŜyć po najbliŜszym rozliczeniu.  
 
 
 
Radna Danuta Kaleta 
- uwaŜam, Ŝe nie naleŜy obciąŜać mieszkańców od początku, lecz by płacili 
realnie. Nie moŜe być tak, Ŝe za śmieci płaci się 100 lub więcej procent niŜ się 
płaciło do tej pory. ObniŜyć stawkę o 50 %. 
 
 
 
Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- nie zgodziłbym się ze stwierdzeniem, Ŝe stawki przeliczeniowe są aŜ tak 
wyŜsze o 100 %. Jest róŜnica przy proponowanym odbiorze nieczystości niŜ 
obecnym, poniewaŜ odbiór ma odbywać się co miesiąc, a teraz był co kwartał. 
Nie moŜemy tylko liczyć, Ŝe wzrost jest o 100, czy 200 %, poniewaŜ są koszty, 
które ponosi gmina – odbiór plastików, szkła, puszek. Natomiast w obecnym 
systemie koszty selektywnej zbiórki przechodzą na mieszkańca. Wobec czego 
stawka jest porównywalna, która wynika   z wielu czynników. JeŜeli ktoś płacił 
za pojemnik 20zł i miał pojemnik większy to juŜ płacił więcej. Jest to trudna 
rzecz, która nie do końca zadowala, ale z drugiej strony zgadzam się z Panią 
Wójt jest moŜliwość wychwycenia turystów. Mimo wszystko poparłbym 
propozycję radnego Jerzego Moch. Natomiast, czy my odłoŜymy projekt 
uchwały na grudzień, co do niczego nie doprowadzi, a zrobimy sobie „burzę 
mózgu” . Przyjąłbym propozycję radnego, Ŝe jeŜeli się okaŜe , Ŝe po sezonie 
letnim (półrocznym) będzie nadwyŜka, to do uchwały naleŜy wrócić, by 
zmniejszyć stawki. Nie widzę potrzeby, by wycofywać złoŜone projekt uchwał, 
i które zostały rozpatrzone na Komisjach 
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Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji  
- w wyniku dyskusji padły dwa wnioski. Proszę radną Danutę o podanie 
konkretnej propozycji, a nie procentu.  
 
 
 
Radna Danuta Kaleta 
- Panie Przewodniczący, na Sesję przygotuję konkretne wyliczenia. 
 
 
 
Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji  
- co ja mam poddać głosowaniu. Jaki ma być wniosek radnej? Proszę                 
o skonkretyzowanie wniosku.  
 
 
 
Radna Danuta Kaleta 
- obniŜyć stawkę o 50 % w dół. 
 
 
 
Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji  
- w związku z tym, iŜ pierwszy padł wniosek Pana radnego Jerzego poddam pod 
głosowanie projekt uchwały z zaproponowanymi stawkami i z uwzględnieniem 
wniosku radnego.  
 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały                   
z uwzględnieniem wniosku radnego Jerzego Moch, co do ewentualnych 
korekt stawek.  
 
 
 
Głosowało  -  5 
 
Za   -  4 
Przeciw  -  1 
Wstrzymało się -  0 
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W wyniku głosowania, Komisja większością głosów zaopiniowała pozytywnie 
w/w projekt uchwały. 
W związku z powyŜszym dalsze głosowanie wniosku uwaŜam za bezzasadne. 
 
 
 
 
� projekt uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysoko ści opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi, składanej przez 
właścicieli nieruchomo ści, na których zamieszkuj ą mieszka ńcy, na 
terenie Gminy Ustka;  
 
 
 
 
Anna Sobczuk - Jodłowska Wójt Gminy  
- w druku deklaracji autopoprawka – aktualny zapis do 15/31. W § 4 wykreśla się 
zapis: „ jednakŜe nie wcześniej niŜ z dniem 1 lipca 2013 roku. W najbliŜszym 
wydaniu gazetki zostaną podane terminy spotkań pracownika Urzędu                               
z mieszkańcami w celu udzielenia pomocy przy wypełnianiu deklaracji.  
 
 
 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 
głosowanie w/w projekt uchwały, 
 
 
 
Głosowało  -  5 
 
Za   -  5 
Przeciw  -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 
projekt uchwały. 
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� projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 
świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomo ści i zagospodarowania tych odpadów,  
 
 
 
 
Dagmara Aleksandrowicz Kierownik referatu ds. geodezji, gospodarki 
przestrzennej, budownictwa i ochrony środowiska  
- omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
 
 
Anna Sobczuk - Jodłowska Wójt Gminy  
- wielkogabaryty, sprzęt RTV, opony, gruz budowlany będą dostarczane przez 
mieszkańców, którzy poniosą tylko koszt dowozu. Natomiast składowanie tych 
odpadów wliczone jest w stawkę w ramach przyznanego limitu.  
 
 
 
Radna Danuta Kaleta 
- PSZOK jest wliczony w koszty? 
 
 
 
Dagmara Aleksandrowicz Kierownik referatu ds. geodezji, gospodarki 
przestrzennej, budownictwa i ochrony środowiska  
- zgodnie z ustawą o czystości i porządku, punkt selektywnej zbiórki odpadów 
komunalnych musi być wliczony w koszty. 
 
 
 
Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 
głosowanie w/w projekt uchwały, 
 
 
 
Głosowało  -  5 
 
Za   -  5 
Przeciw  -  0 
Wstrzymało się -  0 
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W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 
projekt uchwały. 
 
 
 
 
� projekt uchwały w sprawie  ustalenia górnych stawek opłat 
ponoszonych przez wła ścicieli nieruchomo ści za usługi                       
w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opró Ŝniania 
zbiorników bezodpływowych i transportu nieczysto ści ciekłych na 
terenie Gminy Ustka;  
 
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 
głosowanie w/w projekt uchwały, 
 
 
 
Głosowało  -  5 
 
Za   -  4 
Przeciw  -  1 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja większością głosów zaopiniowała pozytywnie 
w/w projekt uchwały. 
 
 
 
� wymaga ń, jakie powinien spełnia ć przedsi ębiorca ubiegaj ący si ę 
o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalno ści w zakresie: 
ochrony przed bezdomnymi zwierz ętami, prowadzenia schronisk dla 
bezdomnych zwierz ąt, a tak Ŝe grzebowisk i spalarni zwłok 
zwierzęcych i ich cz ęści na terenie gm. Ustka ; 
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  
- omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  
 
 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 
głosowanie w/w projekt uchwały, 
 
 
Głosowało  -  5 
 
Za   -  5 
Przeciw  -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 
projekt uchwały. 
 
 
 
 
� projekt uchwały w sprawie  wymaga ń, jakie powinien spełnia ć 
przedsi ębiorca ubiegaj ący si ę o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie 
działalno ści w zakresie opró Ŝniania zbiorników bezodpływowych                                
i transportu nieczysto ści ciekłych na terenie gm. Ustka,  
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  
- omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  
 
 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 
głosowanie w/w projekt uchwały, 
 
 
Głosowało  -  5 
 
Za   -  4 
Przeciw  -  0 
Wstrzymało się -  1 
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W wyniku głosowania, Komisja większością głosów zaopiniowała pozytywnie 
w/w projekt uchwały. 
 
 
 
 
� projekt uchwały w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla cz ęści 
działki nr 226 oraz cz ęści działki nr 30/1, poło Ŝonych w obr ębie 
geodezyjnym Podd ąbie, gmina Ustka,  
 
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  
 
 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 
głosowanie w/w projekt uchwały, 
 
 
 
Głosowało  -  5 
 
Za   -  5 
Przeciw  -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 
projekt uchwały. 
 
 
 
 
� projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/277/2 009                
z dnia 30 stycznia 2009 roku w sprawie nadania nazw ulic                            
w miejscowo ści Przewłoka.  
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  
 
 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 
głosowanie w/w projekt uchwały, 
 
 
 
Głosowało  -  5 
 
Za   -  5 
Przeciw  -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 
projekt uchwały. 
 
 
 
 
� projekt uchwały w sprawie wezwania Rady Gminy Ustka przez 
Pana /*/ do usuni ęcia naruszenia prawa poprzez uniewa Ŝnienie 
uchwały Nr XXXVIII/384/2006 Rady Gminy Ustka z dnia 29 września 
2006 roku w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla cz ęści terenów poło Ŝonych               
w okolicy miejscowo ści Duninowo, P ęplino   w gminie Ustka,  
 
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- omówiła niŜej wymienione projekty uchwał.  
 
 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 
głosowanie w/w projekt uchwały, 
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Głosowało  -  5 
 
Za   -  4 
Przeciw  -  0 
Wstrzymało się -  1 
 
W wyniku głosowania, Komisja większością głosów zaopiniowała pozytywnie 
w/w projekt uchwały. 
 
 
 
� projekt uchwały w sprawie wezwania Rady Gminy Ustka przez 
Państwa /*/ i /*/ do usuni ęcia naruszenia prawa poprzez uniewa Ŝnienie 
uchwały Nr XXXVIII/385/2006 Rady Gminy Ustka z dnia 29 września 
2006 roku w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla lokalizacji Parku Wiatrow ego 
Nr 2 w miejscowo ści Mo ŜdŜanowo – Starkowo   w gminie Ustka,  
 
 
 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 
głosowanie w/w projekt uchwały, 
 
 
Głosowało  -  5 
 
Za   -  4 
Przeciw  -  0 
Wstrzymało się -  1 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja większością głosów zaopiniowała pozytywnie 
w/w projekt uchwały. 
 
 
� projekt uchwały w sprawie wezwania Rady Gminy Ustka przez 
Pana /*/ do usuni ęcia naruszenia prawa poprzez uniewa Ŝnienie 
uchwały Nr XXXVIII/385/2006 Rady Gminy Ustka   z dnia 29  września 
2006 roku w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla lokalizacji Parku Wiatrowe go 
Nr 2 w miejscowo ści Mo ŜdŜanowo – Starkowo gminie Ustka,  
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Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 
głosowanie w/w projekt uchwały, 
 
 
 
Głosowało  -  5 
 
Za   -  4 
Przeciw  -  0 
Wstrzymało się -  1 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja większością głosów zaopiniowała pozytywnie 
w/w projekt uchwały. 
 
 
 
 
� projekt uchwały w sprawie wezwania Rady Gminy Ustka przez 
Pana /*/ do usuni ęcia naruszenia prawa poprzez uniewa Ŝnienie 
uchwały Nr XXXVIII/385/2006 Rady Gminy Ustka z dnia 29 września 
2006 roku w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla lokalizacji Parku Wiatrowe go 
Nr 2 w miejscowo ści Mo ŜdŜanowo – Starkowo w gminie Ustka,  
 
 
 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 
głosowanie w/w projekt uchwały, 
 
 
 
Głosowało  -  5 
 
Za   -  4 
Przeciw  -  0 
Wstrzymało się -  1 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja większością głosów zaopiniowała pozytywnie 
w/w projekt uchwały 
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� projekt uchwały w sprawie wezwania Rady Gminy Ustka przez 
Panią /*/ do usuni ęcia naruszenia prawa poprzez uniewa Ŝnienie 
uchwały Nr XXXVIII/385/2006 Rady Gminy Ustka z dnia 29 września 
2006 roku w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla lokalizacji Parku Wiatrowe go 
Nr 2 w miejscowo ści Mo ŜdŜanowo – Starkowo w gminie Ustka,  
 
 
 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 
głosowanie w/w projekt uchwały, 
 
 
 
Głosowało  -  5 
 
Za   -  4 
Przeciw  -  0 
Wstrzymało się -  1 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja większością głosów zaopiniowała pozytywnie 
w/w projekt uchwały. 
 
 
 
 
� projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Ustka 
upowa Ŝnienia do zawarcia aneksu do umowy pomi ędzy Gmin ą Ustka 
oraz Powiatem Słupskim w sprawie pomocy finansowej na budow ę 
chodnika od m. Przewłoka do m. Zapadłe w pasie drogi powiatowej Nr 
1114G, 
 
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  
- omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 
głosowanie w/w projekt uchwały, 
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Głosowało  -  5 
 
Za   -  5 
Przeciw  -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 
projekt uchwały. 
 
 
 
Przewodniczący Komisji ogłosił 20 min przerwę w obradach Komisji tj. od godz. 12 10 

do godz. 12 30. 
Po przerwie Komisja wznowiła obrady realizując dalszy porządek obrad. 
 

 
 
 

Ad. 3.  Opinia w sprawie projektu uchwały bud Ŝetowej na 2013 
rok. 

 
 
 
Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji  
- wraz z materiałami na sesję otrzymaliśmy Zarządzenie Wójta w spr. przyjęcia 
proj. uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ustka na lata 2013 -2024 
oraz w spr. przyjęcia proj. uchwały budŜetowej na 2013 rok. Proszę Panią Skarbik 
o krótką informację. 
 
 
 
Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 
- pierwsza uchwała, która zostanie podjęta to: 
 
• projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ustka na lata 
2013 – 2024 
 
Wieloletnia Prognoza Finansowa na lata 2013 – 2024 przedstawia przepływy 
finansowe, objaśnienia jakie zostały przyjęte do tych wartości, wykaz 
przedsięwzięć związanych z programami realizowanymi z udziałem środków 
unijnych oraz pozostałe przedsięwzięcia. 
Zadania, na które pozyskane środki unijne dotyczą: 
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> przebudowa z rozbudową oczyszczalni ścieków i sieci kanalizacyjnej   w Gminie 
Ustka, 
> budowa sieci przesyłowej, wodociągowej z m. Objazda do Dębiny  i Rowów, 
> budowa ciągu pieszo – rowerowego z moŜliwością poruszania się cięŜkich 
pojazdów leśnych, 
> rewitalizacja ul. Bursztynowej i Rybackiej w Rowach.  
 
Pozostałe przedsięwzięcia przewidują do wykonania budowę dróg gminnych                  
w Dębinie oraz Rowach od roku 2014, przebudowa dróg gminnych  w Grabnie              
ul. Poziomkowa oraz budowa kanalizacji deszczowej w Grabnie i sieci 
wodociągowej w m. Lędowo.  
 
• projekt bud Ŝetu gminy Ustka na 2013 rok  
 
BudŜet na 2013 rok zakłada wykonanie dochodów na kwotę 37.294.059 zł               
z tego dochody bieŜące 27.892.988 zł, dochody majątkowe – 9.401.071 zł. 
Natomiast wydatki na 2013 rok - 39.982.059 zł z tego wydatki bieŜące – 
25.704,592 zł, a wydatki majątkowe – 14.277.467 zł . Deficyt budŜetu na 2013 rok 
określony jest na kwotę 2.688.000 zł i pokryty będzie przychodami pochodzącymi 
z kredytów w kwocie 88.000 zł i poŜyczek w kwocie 2.600.000 zł. Po stronie 
przychodów przyjęliśmy kredyt w wysokości 2.000.000 i poŜyczkę z WFOŚiGW 
w kwocie 2.600.000. Zgodnie z umowami do spłat zapisane są rozchody                       
w wysokości 1.912.000 zł. Ustosunkuję się do poŜyczki z WFOŚiGW. 
Rozpoczynając zadanie „modernizacja oczyszczalni ścieków w Rowach” mieliśmy 
przyznaną poŜyczkę w wysokości 6.000.000 zł, która moŜe być wykorzystana tylko 
na koszty kwalifikowane, które my ponosimy z gminy. W 2012 roku zaciągnęliśmy 
poŜyczkę w wysokości 1.400.000 zł, która będzie do rozliczenia w 2013 roku. Na 
rok 2013 mamy przypisane 2.600.000 .W związku z tym, iŜ poŜyczka w wysokości 
6.000.000 nie będzie wykorzystana zostanie podpisany aneks. ZadłuŜenie gminy 
zbliŜa się do 50 %, co jest sygnałem do analizy. Inwestycja „modernizacja ścieków                    
w Rowach” na budŜet gminy jest bardzo duŜą inwestycją, przy załoŜeniu 
wykonania ok. 20.000.000 zł w ciągu 2 lat. W załącznikach do budŜetu 
przedstawione są zadania zlecone z zakresu administracji rządowej. Na te zadania 
otrzymujemy środki. Opieka Społeczna - otrzymana dotacja  w zakresie zadań 
zleconych oraz dofinansowania zadań własnych dotowanych z budŜetu państwa na 
wydatki obligatoryjne gwarantowane obecnie obowiązującymi przepisami zostały 
zmniejszone o kwotę ok. 636.000 zł. W budŜecie wskazane są zadania, które 
realizujemy na podstawie umów z jednostkami samorządów terytorialnych tj. 
dofinansowanie Ŝłobków, przedszkoli oraz na prowadzenie obsługi z zakresu 
prowadzenia Urzędu Stanu Cywilnego przez miasto Ustka. Pokazane są dochody 
na realizację zadań określonych w programie profilaktyki i rozwiązywania 
problemów alkoholowych i wydatki na ich pokrycie. Załącznikami są dotacje 
podmiotowe dla jednostek sektora finansów publicznych w wysokości 1.300.000 zł 
oraz spoza sektora finansów publicznych w wysokości 955.455 zł. Dotacje celowe 
na zadania własne gminy realizowane przez podmioty naleŜące (3.000 zł) i nie 
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naleŜące (391.000 zł) do sektora finansów publicznych. Nie będę omawiała 
poszczególnych dochodów, poniewaŜ do wszystkich pozycji dochodów                            
i wydatków jest uzasadnienie. W związku z wcześniej omawianym tematem – 
gospodarka śmieciowa planowane jest utworzenie po 1 etacie w Urzędzie  i StraŜy 
Gminnej. Planowany jest zakup przenośnego radaru dla StraŜy Gminnej. 
Planowane wydatki majątkowe do realizacji to. Dokończenie przebudowy                       
z rozbudową oczyszczalni ścieków i sieci kanalizacyjnej w gminie Ustka – 
10.016.405, uzbrojenie terenów do zbycia – 170.000, budowa sieci przesyłowej 
wodociągowej z m. Objazda do Dębiny i Rowów – 2.403.000, wykonanie drogi do 
stawku w Wodnicy – 216.000 w tym fundusz sołecki Wodnica – 23.293 zł. Dalej 
podana jest budowa dróg betonowych – 384.000 zł, ustalona po zebraniach 
wiejskich. Tam, gdzie fundusz solecki został przeznaczony na budowę dróg, to 
drogi zostały przyjęte do budŜetu. Dalej jest partnerstwo publiczno prywatne – 
150.000 zł, rewitalizacja ul. Bursztynowej i Rybackiej w Rowach to kwota 270.000 
, wykonanie ścieŜki od ul. A. Krajowej do ściany lasu przez mostek – fundusz 
solecki Przewłoka na kwotę 31.562, budowa ciągu pieszo – rowerowego (ścieŜka 
do morza) – 540.000 zł. Pozostałe wydatki to zakup programu komputerowego 
(opłaty za odpady) – 6.500, rozbudowa remizy straŜackiej   w Zaleskich – 30.000                        
i zakup radaru z oprogramowaniem-60.000. Ogółem wydatki majątkowe wynoszą 
14.277.467 zł BudŜet jest „cięŜki”. Wszędzie mówi się o oszczędnościach i tak 
samo jest i u nas. Po stronie dochodów przyjęte są realne kwoty do zrealizowania. 
Na sprzedaŜ mienia przyjęliśmy kwotę 2.500.000 ze względu na cieszące się 
zainteresowaniem działki  w Poddąbiu.  
 
 
Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji  
- czy droga w Wodnica będzie wykonywana metodą betonową? 
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- nie będzie to droga betonowa, gdyŜ mamy inny projekt. Jest to odbudowa drogi 
(asfaltowej) po połoŜonej kanalizacji, która czeka na odbudowę ok. 10 lat.                   
W związku z tym, iŜ niewiele dróg gminnych spełnia funkcję dróg rolnych, 
skontaktowałam się z radnym J. Moch. Jest propozycja by wstąpi o dofinansowanie 
na drogę Kolonia Wschodnia Machowino Nie wykluczamy wykonania dróg, po 
otrzymaniu innego źródła dofinansowania (wiatraki) na odcinku Starkowo – 
MoŜdŜanowo. Ponadto dzisiaj zapoznacie się Państwo z wnioskiem Pana 
Grzegorczyka, który wystąpił z propozycją włączenia się w inwestycję budowy 
drogi betonowej (od drogi krajowej przy Kościele do drogi płytowej). Liczę na to, 
Ŝe ilość środków na drogi betonowe się zwiększy. 
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Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 
- następnie jest partnerstwo publiczno prywatne – 150.000 zł, rewitalizacja                    
ul. Bursztynowej i Rybackiej w Rowach to kwota 270.000 , wykonanie ścieŜki od 
ul. A. Krajowej do ściany lasu przez mostek – fundusz solecki Przewłoka na kwotę 
31.562, budowa ciągu pieszo – rowerowego (ścieŜka do morza) – 540.000 zł. 
Pozostałe wydatki to zakup programu komputerowego (opłaty za odpady) – 6.500, 
rozbudowa remizy straŜackiej w Zaleskich – 30.000 i zakup radaru                                   
z oprogramowaniem-60.000. Ogółem wydatki majątkowe wynoszą 14.277.467 zł 
BudŜet jest niewygórowany. Stawki nie są wygórowane , po stronie dochodów – 
realne wykonanie O przeznaczeniu wolnych środków będziecie Państwo 
decydować.  
 
 
 
Radna Danuta Kaleta 
- nie ma ujętego zadania – „ul. Sportowa”, które było zaplanowane na 2012 rok.  
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- wystąpiliśmy z zapytaniem do miasta Ustka, czy przewidują taki wydatek                       
w swoim budŜecie? JeŜeli przewidują, to będziemy szukali środków na zadanie, by 
wprowadzić do budŜetu. W naszym budŜecie zadanie nie jest ujęte, poniewaŜ przez 
dwa lata, gmina miała zabezpieczone środki, a miasto nie miało. Gmina miała 
wykonać kolektor. Natomiast Miasto wystąpiło z propozycją realizacji wspólnej 
inwestycji z dokonaniem zmiany przebiegu kolektora przez Gminę. Przystaliśmy 
na propozycję. Miasto przez dwa lata nie uwzględniało tego zadania w swoim 
budŜecie. Obecnie wystąpiłam  z pismem do miasta – jakie mają plany, co do 
wykonania tego zadania.  W przypadku nie uwzględnienia przez kolejny rok, będą 
musieli negocjować z Gminą stawkę zrzutu hurtowego Czekamy na odpowiedź. .  
 
 
 
Radna Danuta Kaleta 
- cieszę się z tego tytułu, Ŝe drogi są szybko robione. UwaŜam, Ŝe jest to dobra 
sprawa dla mieszkańców. Pani Wójt co z wykonaniem odcinków dróg: na ul. 
Staffa i odnoga ul. Norwida w Przewłoce. 
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- o przeznaczeniu środków ok. 150 tyś zł, na realizację dróg będziecie Państwo 
decydować. To Państwo dokonacie wyboru realizacji dróg.  
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Radny Józef Pacholak 
- niewykonana droga betonowa do organistówki? 
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- z niezrealizowanymi zadaniami przyjdziemy do radnych i Państwo będziecie 
decydować, które drogi wykonać. Od strony formalnej, na tej drodze jest ca 200 m 
odcinka gminnego. Natomiast odcinek 400 m jest drogą powiatową. W związku               
z czym niezbędnym jest podpisanie porozumienia o współfinansowaniu                             
z powiatem. Rozmawiamy na ten temat. Ponadto na takich samych warunkach do 
wykonania jest II etap drogi – Osieki, 1000 m Wodnica – Charnowo i 500 m 
Charnowo – Wodnica , droga na Lędowo. Całość dróg ok. 3 km. Dobrym 
rozwiązaniem byłoby, by jednym porozumieniem z powiatem, ustalić 
wykonawstwo z podziałem na etapy. Będziemy starali się podpisać porozumienie 
w 2013 roku obejmując wykonawstwo 2013-2014 roku.  Mamy złoŜony wniosek – 
schetynówka na II etap Pęplino – Wielichowo.  
 
 
 
Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 
- w budŜecie na 2013 rok jest zabezpieczona oświata. Nie ma zabezpieczonych 
środków na remonty. 
 
 
 
Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- czy przewidziana jest droga wojewódzka w kierunku Zaleskich? 
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- doszło do spotkania przedstawicieli gminy, miasta, Marszałka i ZDW                  
w Urzędzie Marszałkowskim. Na spotkaniu tym określono zasady, iŜ liderem 
zadania nie będzie gmina, ani miasto Ustka. Natomiast jesteśmy otwarci na 
współpracę Urząd Marszałkowski wyszedł z propozycją, Ŝe wyłoŜy 40 % środków 
na projekt w latach 2013 – 2014 ,a miasto i gmina po 30 %, przy załoŜeniu, Ŝe 
projekt będzie kosztował ok. 1 mln zł. Odpowiedzieliśmy pisemnie, Ŝe wyraŜamy 
zgodę na współfinansowanie, lecz w 2014 roku i po 25 %. Takie stanowisko 
uzgodniliśmy z miastem . Na dzień dzisiejszy czekamy na decyzję Urzędu 
Marszałkowskiego  
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Radna Danuta Kaleta 
- chciałabym, by drogi w Przewłoce wykonano w tej kadencji, gdyŜ mieszkańcy     
30 lat czekają. Proponuję ująć uwagę, Ŝe w WPF i budŜecie gminy na 2013 rok 
nie ma ujętych zadań: ul. Sportowej z kanalizacją i ul. Staffa i odnoga                       
ul. Norwida. 
 
 
 
Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 
- środki na ul. Sportową (700 tyś zł) powinno nam wyjść w wolnych środkach. 
JeŜeli nie wydatkowaliśmy środków na wydatki inwestycyjne,  a dochody spłyną 
do końca grudnia, to jakaś kwota z wolnych środków powinna zostać. Do budŜetu 
przyjęte są projektowane środki z budŜetu państwa  
 
 
 
Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji 
- z czym jest związany tak duŜy spadek kwoty na oświetlenie uliczne?  
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- weszliśmy w porozumienie z innymi gminami. Rozstrzygnęliśmy przetarg jako 
grupa. Jesteśmy na etapie negocjacji z ENERGĄ, Ŝe wejdziemy w program 
oszczędności tj. wymiany obecnego oświetlenia na ledowe. To są prognozy. Wcale 
nie jest powiedziane, Ŝe kwota z projektu będzie na koniec roku. Na pewno 
wydatki wszystkich budynków komunalnych , szkół powinny być mniejsze. 
 
 
 
Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji 
- kolejną sprawą jest oświata, którą mocno powinniśmy monitorować, po pewnym 
zakończonym etapie W przyszłym roku powinniśmy widzieć wyraźnie skutek 
finansowy naszych działań. 
 
 
 
Radny Jerzy Moch 
- obowiązkiem państwa jest utrzymanie Policji. Dlaczego my przekazujemy 
dotacje? 
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- na Komisji Oświaty radny Paul złoŜył wniosek, by ograniczyć dofinansowanie 
Policji zmniejszyć do 10 tyś zł. Na dzień dzisiejszy, zadaniem gminy jest 
zapewnienie bezpieczeństwa, ładu i porządku publicznego. Poniekąd jest to 
równieŜ i nasze zadanie. Współpracujemy przy organizacji wszystkich imprez. 
Dzień Prewencji jest organizowany przy dobrej współpracy wszystkich słuŜb 
mundurowych. Na pewno taka współpraca nie byłaby moŜliwa, gdybyśmy nie 
przekazywali Ŝadnych środków. Obowiązkiem słuŜb jest zabezpieczenie sezonu 
letniego. 
 
 
 
Radna Danuta Kaleta  
- nie wiem jak to wytłumaczyć, gdyŜ od 5 lat wszędzie są cięcia, a dług państwa 
wzrósł z 18 mld zł do 100 mld. Gdzie idą te pieniądze? 
 
 
 
Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji 
- Pani radna, zostawmy politykę. W komentarzu do projektu uchwały budŜetowej 
jest zapis o wzroście wydatków ok. 150 tyś zł na zatrudnienie  i utrzymanie 
Urzędu, co uwarunkowane jest to obsługą gospodarki śmieciowej. Natomiast Pani 
Dagmara przedstawiła nam wzrost kosztów związanych z obsługą gospodarki 
śmieciowej ok. 60 tyś zł. Jest rozbieŜność w kwotach, które podała Pani Dagmara. 
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- róŜnica jest taka, Ŝe Pani Dagmara objęła tylko swój wydział i ewentualne 
egzekucje Skarbnika. Natomiast zachodzi jeszcze potrzeba zatrudnienia osoby do 
StraŜy Gminnej do obsługi radaru.  
 
 
 
Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji 
- mieliśmy pewne niedoetatowanie StraŜy Gminnej, gdyŜ jedna osoba odeszła               
i w to miejsce nie było uzupełnienia. Jak będzie radar, to tym bardziej zasadne jest, 
by była zatrudniona osoba. Zastanawiam się nad tym, czy mimo wszystko nie 
powinniśmy spróbować obsłuŜyć całą kwestię związaną ze śmieciami, kadrą która 
jest? 
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- nie ma takiej moŜliwości, gdyŜ jest to ok. 3 tys. więcej deklaracji do sprawdzenia, 
do wysłania, ewentualnego wszczęcia procedury. W mieście Ustka teŜ będą 
uruchomione dodatkowe etaty na gospodarkę śmieciową. Proszę mi wierzyć, Ŝe 
naprawdę nie ma „rozpusty” jeŜeli chodzi o Urząd.  
 
 
 
Radna Danuta Kaleta 
- co z osobami z ZOEAS. Czy te osoby odeszły, czy nie? 
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- w ZOEAS przewidziane jest rozwiązanie umowy z końcem czerwca z opiekunem 
dowoŜącym . W przyszłości będzie przejście z umowy o pracę na umowę zlecenie. 
Dwie osoby są w ochronie przedemerytalnej i czekamy na osiągnięcie wieku 
emerytalnego. 
 
 
 
Radna Danuta Kaleta 
- czy takie osoby nie mogą przejść na rozliczanie spraw związanych  z gospodarką 
śmieciową? 
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- nie ma takiej moŜliwości, poniewaŜ nie osoby te nie mają wykształcenia  w tym 
kierunku. 
 
 
 
Radna Danuta Kaleta 
- na to jest program komputerowy. 
 
 
 
Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji 
- sprawy kadrowe w Urzędzie nie są tematem Komisji. UwaŜam, Ŝe nasza dyskusja 
powinna ograniczyć się do wartości zapisanych w budŜecie. 
Następnie Przewodniczący Komisji przedstawił wnioski Komisji dot. projektu 
budŜetu na 2013 rok: 
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Wniosek Komisji Rewizyjnej  
 
Komisja opiniuje pozytywnie projekt budŜetu na 2013 rok Komisja wnioskuje                   
o zwiększenie środków finansowych na infrastrukturę drogową tj. drogi                         
i chodniki. 
 
W przypadku pojawienia się jakiegokolwiek źródła finansowania, to priorytetem 
jest potanienie zadania.  
 
 
Wniosek Komisji Oświaty  
 
Komisja opiniuje pozytywnie projekt budŜetu na 2013 rok i wnioskuje                    
o zdjęcie dotacji w wysokości 20 tyś zł dla Komendy Wojewódzkiej Policji               
i przeznaczenia na inwestycje – drogi betonowe. 
 
Komisja uzasadnia wniosek tym, iŜ bezpieczeństwo publiczne gwarantuje 
ustawodawca – Państwo, a nie organ samorządowy. 
 
 
 
Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji 
- czy wniosek Komisji Oświaty jest wart zachody, abyśmy sobie pogorszyli 
stosunki z tymi słuŜbami? 
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- proszę pamiętać, Ŝe z tych środków pokrywany jest pobyt policjantów  z zewnątrz 
(wyŜywienie i zakwaterowanie), którzy zwiększają ilość patroli, zwłaszcza                   
w sezonie letnim. We wcześniejszych latach w sezonie letnim patrole wspierane 
były słuchaczami ze szkoły policji. Obecnie jest zakaz takiego praktykowania. 
 
 
 
Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- Pani Wójt my nie pokrywamy Ŝadnych kosztów osobowych płatności 
wynagrodzenia? JeŜeli nie, to naleŜałoby się zastanowić, czy zdjąć środki              
20 tyś zł, gdyŜ zabezpieczając bezpieczeństwo we własnym zakresie musielibyśmy 
zatrudnić więcej osób w StraŜy Gminnej. W związku z czym naleŜy się zastanowić, 
czy wniosek Komisji Oświaty jest tak w pełni zasadny. UwaŜam, Ŝe utrzymanie 
kwoty 20 tyś zł jest jak najbardziej zasadne z uwagi na zabezpieczenie sezonu 
letniego. Ponadto jest to pewien sposób promocji, Ŝe gmina jest bezpieczna.  
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Radna Danuta Kaleta 
- w związku z tym, Ŝe zostały zlikwidowane 2 szkoły, uwaŜam Ŝe 2 osoby              
z ZOEAS mogłyby przejąć obowiązki obsługi gospodarki śmieciowej. 
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- czy Pani nie rozumie, Ŝe są to osoby zatrudnione w dwóch róŜnych jednostkach. 
Zgodnie z ustawą o pracownikach samorządowych  muszę przeprowadzić konkurs 
w trybie procedury i podjąć decyzję kogo zatrudnić. Nie będzie mi Pani narzucała 
swojego toku myślenia. Proponuję Pani wystartować w wyborach i je wygrać,                      
a następnie organizować Urząd wedle uznania i ponosić za swoje decyzje 
odpowiedzialność.  
 
 
 
Radna Danuta Kaleta 
- mam prawo ocenić budŜet i wzrost zatrudnienia w Urzędzie Gminy Ustka.                   
W związku z tym, Ŝe zlikwidowaliśmy dwie szkoły i są dwa etaty „jak gdyby 
wolne” , bo nie ma rozliczeń tych szkół, to nie uwaŜam, Ŝe trzeba zatrudniać 
następne osoby do rozliczenia ustawy śmieciowej, skoro są dwie osoby.  
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- osoby te nie posiadają kwalifikacji.  
 
 
 
Radna Danuta Kaleta 
- jak nie posiadają kwalifikacji. Nie są urzędnikami? 
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- ja zatrudniam w Urzędzie, a te osoby są zatrudnione w jednostce organizacyjnej. 
Ja nie mam argumentów, Ŝeby Pani wytłumaczyć i przetłumaczyć, co znaczy  
dwóch róŜnych pracodawców. 
 
 
 
Radna Danuta Kaleta 
- kto jest pracodawcą tych osób i kto podpisuje umowę. 
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- jest to ZOEAS. Moim pracownikiem jest tylko dyrektor ZOEAS. Pani nie 
rozumie podstawowych kwestii, na co ja nie mam Ŝadnego wpływu. 
 
 
 
Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji  
- tytułem dopowiedzenia – nie zgadzam się z wypowiedzią radnej, Ŝe są dwie 
osoby, które nie mają co robić i są do zwolnienia. Wystarczy przeanalizować 
informację, czy się zajmują ci pracownicy. 
 
 
 
Radna Danuta Kaleta 
- Panie Przewodniczący sam Pan wnioskował o likwidację dwóch etatów.  
 
 
 
Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji  
- nie wnioskowałem o likwidację dwóch etatów, lecz o informację zajęć, które 
pozostały w ZOEAS z podaniem finansowania tej instytucji. Wpłynęła analiza 
kosztów ZOEAS. Nie chcę jej w tej chwili omawiać. Analiza ta jest do wglądu                 
w Biurze Rady. Reasumując dyskusję nad projektem budŜetu na 2013 rok uwaŜam, 
Ŝe projekt budŜetu naleŜy zaopiniować pozytywnie. Po stronie dochodów budŜet 
uwzględnia wszelkie pozycje, które wcześniej zatwierdziliśmy. Natomiast po 
stronie wydatków majątkowych jest oczyszczalnia, drogi betonowe. Przy 
wydawaniu opinii o projekcie budŜetu trzeba wziąć pod uwagę wnioski 
poprzednich Komisji . UwaŜam, Ŝe wniosek Komisji Rewizyjnej powinien znaleźć 
się w naszej opinii. Natomiast wniosek Komisji Oświaty nie ma naszej aprobaty. 
Wobec powyŜszego poddaję pod głosowanie: 
 
 
 
Wniosek Komisji Oświaty  
 
 

� w sprawie zdjęcia dotacji w wysokości 20 tyś zł dla Komendy 
Wojewódzkiej Policji i przeznaczenia na inwestycje – drogi betonowe. 

 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w wniosek. 
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Głosowało  -  5 
 
Za   -  0 
Przeciw  -  5 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała negatywnie w/w 
wniosek. 
 
 
 
Radna Danuta Kaleta 
- stawiam zdanie odrębne – wzrost zatrudnienia w Urzędzie Gminy jest 
nieuzasadniony. W ramach reorganizacji Urzędu, jedna z osób moŜe zająć się 
obsługą gospodarki śmieciowej.  
 
 
 
Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji   
- sprawa etatów w Urzędzie nie jest opinią o projekcie budŜetu, gdyŜ my nie 
opiniujemy schematu organizacyjnego Urzędu, gdyŜ nie leŜy to w naszej 
kompetencji. Zatrudnienie w StraŜy Gminnej jest jak najbardziej uzasadnione. 
Pani Wójt powiedziała, Ŝe zwiększy się zakres prac związanych z gospodarką 
śmieciowej, a przecieŜ ktoś musi to wykonywać. 
 
 
 
Radny Jerzy Moch 
- kiedy kończy się okres ochronny tych pracowników? Czy warto te osoby 
przekwalifikować? 
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- okres ochronny to ok. 2 lata. Proszę Państwa, to jest absurd, Ŝeby w wieku 
przedemerytalnym osoby te wprowadzać w nowe tematy 
 
 
 
Radna Danuta Kaleta 
- tu nie byłoby zwolnienia, tylko przekwalifikowanie. 
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- Proszę Pani, czy Pani wie co to znaczy ochrona z kodeksu pracy? W tym 
okresie nie moŜna pracownika przenieść na inne stanowisko, a w tym przypadku 
musiałoby to być zwolnienie. 
 
 
 
Radna Danuta Kaleta 
- ludzie są bezczynni i nie moŜna nic z nimi zrobić i dać im zadania?  
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- ma Pani pecha, Ŝe się w takim kraju urodziła. 
 
 
 
Radna Danuta Kaleta 
- Pani Wójt, Pani teŜ się urodziła w tym kraju. śeby trzymać dwa etaty wolne             
i nie dać komuś zatrudnienia. Jest program komputerowy. Czy to jest wstyd                
i hańba robić co innego? 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- czy Pani nie rozumie, Ŝe takimi decyzjami  naraŜałabym gminę na roszczenie 
odszkodowawcze. 
 
 
Radna Danuta Kaleta 
- proszę zaprotokołować. Ja się odniosę do tego prawnie. 
 
 
 
Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji  
- to musi być zwolnienie z jednego miejsca pracy, a przyjęcie w drugim miejscu 
pracy lecz na etapie konkursu. Natomiast ta osoba moŜe nie zostać wybrana                    
w drodze konkursu. 
 
 
 
Radna Danuta Kaleta 
- to nie będzie zwolnienie, tylko przekwalifikowanie. Jaki konkurs, to jest 
zwykłe stanowisko. 
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Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji  
- tak się zatrudnia pracowników w Urzędzie. 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- dlatego nie mogłam Pani zatrudnić na stanowisku promocji w pierwszej mojej 
kadencji, kiedy Pani z taką propozycją do mnie przyszła.  
 
 
 
Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji  
- są pewne emocje, lecz nie powinniśmy się ekscytować.  
W wyniku analizy Wieloletniej Prognozy Finansowej i uchwały budŜetowej 
proponuję następującą opinię: 
 
 
 
Opinia Komisji w sprawie projektu bud Ŝetu na 2013 rok 
 
Komisja opiniuje pozytywnie WPF i projekt bud Ŝetu na 2013 rok.  Po 
zapoznaniu si ę z wnioskami Komisji Rady, Komisja nie przyj ęła 
wniosku Komisji O światy... w sprawie zmniejszenia dotacji dla 
Policji.  
 
Komisja podziela pogl ąd Komisji Rewizyjnej w zakresie zwi ększenia 
puli środków na infrastruktur ę drogow ą, w przypadku pojawienia 
się wolnych środków w przyszłym roku bud Ŝetowym.  
 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w opinię. 
 
 
Głosowało  -  5 
 
Za   -  4 
Przeciw  -  5 
Wstrzymało się -  1 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja większością głosów zaopiniowała 
pozytywnie w/w opinię zgodnie z zał. Nr 1 do protokołu. 
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Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji  
- na następne posiedzenie proszę o udostępnienie budŜetów składowych 
jednostek (GOK + Biblioteka, GOPS, oświata). 
 
 
Radny Jerzy Moch 
- na następne posiedzenie przedstawić informację dotyczącą wniosków 
aplikowania o środki zewnętrzne w 2012 roku i planowanych w 2013 roku 
(gdzie złoŜono wnioski, gdzie czekamy, gdzie mamy przyznane , gdzie będą 
złoŜone  w przyszłym roku) 
 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w wniosek. 
 
Głosowało  -  5 
 
Za   -  5 
Przeciw  -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie podjęła w/w wniosek. 
 
 
 
 
Ad 4.  Sprawozdanie z działalno ści Komisji.  
 
 
 
Komisja przyj ęła sprawozdanie Komisji z działalno ści za 2012 rok 
zgodnie z zał. Nr 2 do niniejszego protokołu.  
 
 

 
 

Ad. 5.   Sprawy bie Ŝące i wolne wnioski.  
 
 
 
Obrady Komisji opuściła Pani Anna Sobczuk - Jodłowska Wójt Gminy. 
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Przewodnicz ący Komisji przedstawił korespondencj ę, która 
wpłyn ęła do Komisji, tj.:  
 
 
 
Zastępca Burmistrza Miasta Ustka  
- zwraca się z prośbą o uwzględnienie w budŜecie Gminy Ustka na 2013 rok 
dodatkowych środków na współfinansowanie zadań oświatowych ponad 
otrzymywaną subwencję oświatową w wysokości 250 tyś zł. W przypadku, gdy 
Gmina Ustka nie wyrazi zgody na pokrycie części kosztów ponoszonych przez 
miasto. Miasto Ustka rozwaŜy moŜliwość ograniczenia obwodów szkół do 
granic administracyjnych miasta. 
 
 
Beata Pietrzyk Sekretarz Gminy 
- przedstawiła propozycje odpowiedzi Pani Wójt w w/w temacie. 
 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie: 
 
 

� propozycję odpowiedzi skierowaną do Zastępcy Burmistrza Miasta 
Ustka 

 
 
Głosowało  -  5 
 
Za   -  4 
Przeciw  -  1 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja większością głosów zaopiniowała 
pozytywnie treść w/w pisma. 
 
 
 
Radna Danuta Kaleta 
- cyt.” ja mieszkam na osiedlu Przewłoka i w takim przypadku nie wyobraŜam 
sobie dowozu dzieci do innych szkół i do Zaleskich. Jestem za tym, Ŝeby 
ponieść koszta dzieci naszych, którzy dojeŜdŜają do szkół miejskich. Proszę to 
zanotować.” 
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Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- jak radna chce, by gmina ponosiła koszty, to proszę wskazać środki                  
w budŜecie. 
 
 
Radna Danuta Kaleta 
- ze środków, co są w budŜecie na zatrudnienia.  
 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie: 
 

� wystąpienie do Starosty Powiatowego o wynajęcie pomieszczeń 
szkolnych po byłym Zespole Szkół Technicznych w Ustce                                   
z przeznaczeniem na placówkę oświatową. 

 
 
 
Radna Danuta Kaleta 
- Panie Przewodniczący chciałam zgłosić zdanie odrębne. Mam prawo, jestem 
członkiem komisji. 

 
 
 

Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji  
- wygłosi Pani zdanie odrębne, jak Pani udzielę głosu. W tej chwili nie udzielam 
Pani głosu. Ja prowadzę obrady i poddaję pod głosowanie projekt pisma do Pana 
Starosty. Udzielę Pani głos i wprowadzi Pani swój komentarz. Niech się Pani nie 
boi, mieszkańcy się dowiedzą. Będzie zapis     w protokole. 
 
 
 
Głosowało  -  5 
 
Za   -  4 
Przeciw  -  1 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja większością głosów zaopiniowała pozytywnie 
treść w/w pisma. 
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Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji  
- proszę Pani radna, teraz moŜe Pani zabrać głos i wnieść swoje zdanie odrębne. 
 
 
 
Radna Danuta Kaleta 
- uwaŜam, Ŝe działania są bardzo kosztowne i bezcelowe ze względu na małą liczbę 
osób. Koszt dowozu będzie droŜszy. Działania takie uwaŜam za bezcelowe. 
 
 
 
/*/  
- zwraca się z prośbą o rozłoŜenie na dwie raty pozostałej niezapłaconej części 
opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości połoŜonej w m. 
Grabno w kwocie 36.182 zł tj. 
I rata w kwocie 10.591 zł płatna do 31 sierpnia 2013 roku 
II rata w kwocie 25,591 zł płatana do 30 listopada 2013 roku 
 
 
 
Komisja opiniuje pozytywnie prolongat ę terminu płatno ści w/w 
naleŜności zgodnie z wnioskiem.  

 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w stanowisko: 

 
 

Głosowało  -  5 
 
Za   -  5 
Przeciw  -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zajęła stanowisko jak wyŜej. 

 
 
 

/*/  
- zwraca się z prośbą o odroczenie terminu płatności podatku od nieruchomości 
wraz z odsetkami naliczonymi do dnia otwarcia spadku w łącznej kwocie 
122.619,30 zł do dnia 31 grudnia 2013 roku. 
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Komisja opiniuje pozytywnie prolongat ę terminu płatno ści w/w 
naleŜności zgodnie z wnioskiem.  
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w stanowisko: 

 
 
Głosowało  -  5 
 
Za   -  5 
Przeciw  -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zajęła stanowisko jak wyŜej. 

 
 
 

Lokalna Organizacja Turystyczna Ustka i Ziemia Słupska 
- dot. rozwaŜenia moŜliwości wstąpienia Gminy Ustka do organizacji LOT. Kwota 
składki dla gminy Ustka została ustalona w wysokości 1 zł od mieszkańca gminy, 
która zostanie przeznaczona na wspólnie przez nas ustanowione i wypracowane 
cele. 

 
 
 

Komisja uwa Ŝa poziom składki członkowskiej jako wysoki, przez c o 
nie widzi zainteresowania tematem. 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w stanowisko: 

 
 
Głosowało  -  5 
 
Za   -  5 
Przeciw  -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zajęła stanowisko jak wyŜej. 
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Radna Danuta Kaleta 
- dot. protestu przeciwko  200 %  podwyŜce  za wywóz śmieci liczonej od wody 
lub osoby. Wnoszę o zdjęcie z porządku obrad 2 uchwał dot. opłat za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
 
 
 
Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- pismo skierowałem na posiedzenie Komisji celem zaopiniowania. Czy 
Komisja przyjmuje wniosek, czy naleŜy iść w kierunku konsultacji. Ustawa nie 
przewiduje konieczności przeprowadzenia konsultacji. 
 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w wniosek: 
 
 
Głosowało  -  5 
 
Za   -  1 
Przeciw  -  4 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja większością głosów zajęła negatywne 
stanowisko wobec powyŜszego wniosku. 
 
 
 
Komisja przyj ęła do wiadomo ści tre ść następuj ących pism:  
 
 
1. Informacja Wójta o stanie realizacji zadań oświatowych w gminie 

Ustka za rok szkolny 2011/2012. 
 
2. Skarga Pani /*/ kierowana do Wójta Gminy na działania Wójta 

polegające na naruszeniu i przekroczeniu prawa. 
 
3. Pismo Pana /*/  o ujęcie w budŜecie na 2013 rok inwestycji dot. 

budowy drogi betonowej w m. Zimowiska. 
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4. Informacja Wójta Gminy Ustka dot. analizy pracy jednostki 
organizacyjnej Zespołu Obsługi Ekonomiczno Administracyjnej 
Szkół  w Ustce.  

 
5. Odpowiedź Pani Wójt na pismo Pana /*/ w spr. zmiany nazwy ulicy                    

w Przewłoce, na osiedlu Poetów i Pisarzy Polskich zgodnie                            
z wnioskiem. 

 
6. e-mail grupy posłów na Sejm Klubu Poselskiego Ruch Palikowa 

wnoszą projekt ustawy o zmianie ustawy Kodeks Wyborczy z dnia               
5 stycznia 2011 roku. 

 
7. Pismo Stowarzyszenia Producentów i Dziennikarzy Radiowych 

Projekt „Zachowaj Trze źwy Umysł” dot. efektów kolejnej edycji 
kampanii profilaktycznej. 

 
8. e-mail dot. pomocy i wsparcia w sfinansowaniu leczenia małej Antosi. 
 
9. Pismo radnej Danuty Kaleta w spr. zdjęcia z porządku obrad Sesji 

Rady Gminy 2 uchwał dot. gospodarowania odpadami. 
  
 
 
 
Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji   
- rodzice, którzy dowoŜą dzieci własnym transportem do SP Nr 2 i gimnazjum                   
w Ustce zgłaszają problem i trudności w wysiadaniu dziecka o godz. 8 rano. 
Często rodzice karani są mandatami przez StraŜ Miejską. Brak miejsc 
parkowania. 
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- moŜemy wystąpić do miasta z prośbą o utworzenie zatoki parkingowej. 
 
 
 
Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- proponowałbym, by nasza StraŜ Gminna sprawdziła moŜliwości parkowania 
na ul. Jagiellońskiej. 
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Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji                  
o godzinie 14 15 zamknął posiedzenie. 
 
 
 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
 
 
 
                  Przewodniczył: 
Protokołowała                                             Przewodniczący Komisji 
 
/-/ GraŜyna Frankiewicz                            /-/ Wacław Laskowski 
 
 
 
 
 
 
 

/*/ Wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji 
publicznej ze względu na prywatność osoby fizycznej lub tajemnicy przedsiębiorcy. 
 
 

 


